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ACTA DE LA COMISSIÓ INFORMATIVA DE PER A LA REDACCIÓ DEL 
REGLAMENT ORGÀNIC 

Identificació de la sessió 
ACTA NÚM. 1 
Data: 31/03/2021 
Horari: de  18.00 a 18.29 hores 
Lloc: Sessió telemàtica 
 
Assistents: 
 
President: L’Alcalde, Sr. Víctor Llasera Alsina 
 
Vocals:  
 
Sra. Sònia Miquel i Suñé (JxSVM) 
Sra. Esther Padilla Enríquez (PSC) 
Sr. Sergi Rabat Fajardo (Primàries) 
Sra. Laia Sorribes Valls (ERC) 
Sr. Benito Pérez González (C’s) 
Sra. Maria Villalta Morro (9SV) 
Sr. Francesc Guillem Molins (Regidor no adscrit) 
Sr. Miquel Rovira Mariné (CUP)  
Sr. Miquel Àngel Martínez i Camarasa (Regidor no adscrit) 
Sr. Robert Subiron Olmos (Regidor no adscrit) 
Sr. Cristian Garralaga Alonso (Regidor no adscrit) 
 
Assiteix com a convidada la senyora Lydia Gerónimo Guardiola, regidora de 
JxSVM. 
 
El senyor President obre la sessió per tractar els assumptes inclosos al següent 
 
O R D R E   D E L   D I A 
 
Primer.- Constitució de la Comissió Informativa per a la redacció del 
Reglament Orgànic Municipal. 
 
Segon.- Organització, funcionament i règim de sessions. 
 
Tercer.- Intervencions regidors/es 
 
 
 



 

Primer.- Constitució de la Comissió Informativa per a la redacció del 
Reglament Orgànic Municipal. 
 
El Ple de la Corporació va aprovar la creació de la Comissió Informativa per a la 
redacció del Reglament Orgànic Municipal amb les atribucions següents: Revisió 
del Reglament Orgànic Municipal i tots els temes susceptibles de ser tractats pel 
Consistori en relació a l’assumpte referenciat. 
 
Comprovada l’assistència de la totalitat dels seus membres, es dona per 
constituïda la comissió 
 
Segon.- Organització, funcionament i règim de sessions. 
 
La secretària accidental explica que en aquest punt cal consensuar el ritme de 
treball de les sessions, la seva freqüència i l’objectiu o data límit que es pretén 
assolir. 
 
El primer tinent d’alcalde, senyor Sergi Rabat Fajardo proposa que al ple 
d’octubre quan s’aprovin les ordenances de l’any següent, el nou Reglament 
Orgànic es pugui aprovar. 
 
El senyor Miquel Àngel Martínez observa que dependrà de la periodicitat. 
 
El senyor Rabat respon que hauria de ser un tràmit àgil perquè es parteix d’un 
esborrany bastant complet. Cal determinar les intervencions i el 
desenvolupament de les sessions. No havien previst però la periodicitat de les 
sessions, cal consensuar-ho. 
 
El senyor Francesc Guillem Molins apunta que quan abans millor, “sin prisa, pero 
sin pausa”. Cal marcar periodicitat. Com a mínim una inicial, tot i que es pugui 
ajustar. 
 
El senyor Martínez manifesta que al Consell Comarcal del Maresme quan ell 
n’era el president, van trigar gairebé un any. Dependrà del calendari.  
 
El senyor alcalde pren la paraula i proposa que les reunions es celebrin un cop 
al mes i a tothom li sembla correcte. 
 
Després de quadrar agendes per compromisos professionals, s’acorda que es 
celebrin les sessions el darrer dimarts de mes, tot començant el dia 27 d’abril de 
2021 a les 19.00 hores. Es tractarà a la primera reunió el títol I de l’esborrany de 
treball enviat als assistents. 
 
 
 



 

Tercer.- Intervencions regidors/es 
 
El senyor Sergi Rabat Fajardo apunta que la part amb més contingut a debatre 
seran els articles 89 i 90. 
 

 

Quan no hi ha més assumptes a tractar, el senyor alcalde aixeca la sessió. 

 

El President      La secretària de la comissió 
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ACTA DE LA COMISSIÓ INFORMATIVA DE PER A LA REDACCIÓ DEL 
REGLAMENT ORGÀNIC 

Identificació de la sessió 
ACTA NÚM. 2 
Data: 27/04/2021 
Horari: de  19.00 a 19.43 hores 
Lloc: Sessió telemàtica 
 
Assistents: 
 
President: L’Alcalde, Sr. Víctor Llasera Alsina 
 
Vocals:  
 
Sra. Lydia Gerónimo Guardiola (JxSVM), en substitució de la Sra. Sònia Miquel 
Suñé 
Sra. Esther Padilla Enríquez (PSC) 
Sr. Sergi Rabat Fajardo (Primàries) 
Sra. Laia Sorribes Valls (ERC) 
Sr. Benito Pérez González (C’s) 
Sra. Maria Villalta Morro (9SV) 
Sr. Francesc Guillem Molins (Regidor no adscrit) 
Sr. Miquel Rovira Mariné (CUP)  
Sr. Miquel Àngel Martínez i Camarasa (Regidor no adscrit) 
Sr. Robert Subiron Olmos (Regidor no adscrit) 
Sr. Cristian Garralaga Alonso (Regidor no adscrit) 
 
El senyor President obre la sessió per tractar els assumptes inclosos al següent 
 
O R D R E   D E L   D I A 
 
Primer.- Aprovació, si escau, de l’acta de la sessió anterior, de 31 de març 
de 2021. 
 
Segon.- Estudi, anàlisi i proposta de redacció del títol I de l’esborrany de 
treball de Reglament Orgànic Municipal. 
 
Tercer.- Intervencions regidors/es 
 
 
 

 



 

Primer.- Aprovació, si escau, de l’acta de la sessió anterior, de 31 de març 
de 2021. 
 
Els assistents aproven, per unanimitat, l’acta de la sessió de data 31 de març 
de 2021. 
 
 
Segon.- Estudi, anàlisi i proposta de redacció del títol I de l’esborrany de 
treball de Reglament Orgànic Municipal. 
 
En primer lloc, la senyora Maria Villalta Morro, regidora de 9SV, pren la paraula 
i proposa que es tregui la referència al preàmbul als municipis de gran població. 
També apunta que la possibilitat d’organitzar-se en àrees de govern es pot posar 
com a possibilitat, ja que en aquest ajuntament no s’ha adoptat aquesta fórmula 
encara i que la referència als districtes no cal. També quan a l’article 1 es fa 
referència a la legislació autonòmica corresponent, entén que cal detallar-la. Es 
recullen aquestes propostes. 
 
A continuació el senyor Benito Pérez González, regidor de Ciutadans, proposa 
que quan es fa referència als òrgans complementaris i es detalla el Consell de 
Govern, es pugui preveure “o òrgan equivalent” perquè si en properes 
legislatures es crea algun altre òrgan de caire similar, no calgui modificar el ROM.  
 
El senyor Francesc Guillem recorda, sense ànim de criticar, que va ser la CUP 
qui no volia formar govern amb PP i C’s i per això no va acceptar el terme 
“Consell de govern”. El senyor Rovira li respon que van ser les circumstàncies. 
La fórmula que inclou “o òrgan similar” ho deixa més obert. 
 
Després d’un debat i votació, amb el vot a favor de Junts, Som-hi i ERC per la 
fórmula de “Consell de govern” i el vot de PSC, Ciutadans, 9SV, Sr. Guillem, 
CUP, Sr. Martínez, Sr. Subiron i Sr. Garralaga per la fórmula “Consell de govern 
o òrgan similar”, es recull la fórmula “Consell de govern o òrgan similar”. 
 
El senyor Pérez també proposa que a l’article 6 quan menciona “llocs de treball” 
en relació als llocs que es cobreixen amb regidors/es, tot i que per alguns sigui 
una feina, parla per altres administracions, es substitueixi per “llocs a cobrir”, fent 
una traducció literal de l’article corresponent de la LOREG. Es recull la proposta. 
 
El senyor Francesc Guillem proposa que quan es fa referència als Grups Polítics, 
quan un/a regidor/a abandona el grup, feia referència només als qui romanien al 
grup, però no als qui esdevenen no adscrits, ja que com s’ha vist a la pràctica és 
una realitat a la qual caldria fer esment. Es recull aquesta proposta i es redactarà 
un paràgraf que contempli la figura del regidor/a no adscrit i que conserva tots 
els drets i deures de qualsevol regidor/a. 
 
 



 

Tercer.- Intervencions regidors/es 
 
S’acorda, per unanimitat, que la propera sessió es celebri el 25 de maig de 2021 
a les 19h i es tracti el títol II de l’esborrany de treball del Reglament Orgànic. 

 

Quan no hi ha més assumptes a tractar, el senyor alcalde aixeca la sessió. 

 

El President      La secretària de la comissió 
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ACTA DE LA COMISSIÓ INFORMATIVA DE PER A LA REDACCIÓ DEL 
REGLAMENT ORGÀNIC 

Identificació de la sessió 
ACTA NÚM. 3 
Data: 25/05/2021 
Horari: de  19.05 a 19.30 hores 
Lloc: Sessió telemàtica 
 
Assistents: 
 
President: L’Alcalde, Sr. Víctor Llasera Alsina 
 
Vocals:  
 
Sra. Sònia Miquel Suñé (Junts) 
Sra. Esther Padilla Enríquez (PSC) 
Sr. Sergi Rabat Fajardo (Primàries) 
Sra. Laia Sorribes Valls (ERC) 
Sr. Benito Pérez González (C’s) 
Sra. Maria Villalta Morro (9SV) 
Sr. Francesc Guillem Molins (Regidor no adscrit) 
Sr. Miquel Rovira Mariné (CUP)  
Sr. Miquel Àngel Martínez i Camarasa (Regidor no adscrit) 
Sr. Robert Subiron Olmos (Regidor no adscrit) 
Sr. Cristian Garralaga Alonso (Regidor no adscrit) 
 
El senyor President obre la sessió per tractar els assumptes inclosos al següent 
 
O R D R E   D E L   D I A 
 
Primer.- Aprovació, si escau, de l’acta de la sessió anterior, de 27 d’abril de 
2021. 
 
Segon.- Estudi, anàlisi i proposta de redacció del títol II de l’esborrany de 
treball de Reglament Orgànic Municipal. 
 
Tercer.- Intervencions regidors/es 
 
 
 

 



 

Primer.- Aprovació, si escau, de l’acta de la sessió anterior, de 27 d’abril de 
2021. 
 
 
Els assistents aproven, per unanimitat, l’acta de la sessió de data 27 d’abril de 
2021. 
 
 
Segon.- Estudi, anàlisi i proposta de redacció del títol II de l’esborrany de 
treball de Reglament Orgànic Municipal. 
 
En primer lloc, el senyor Sergi Rabat Fajardo, primer tinent d’alcalde fa una 
introducció dels articles a tractar. En aquesta sessió calia analitzar el títol II de 
l’esborrany que fa referència a l’organització municipal, concretament, els òrgans 
del municipi. El senyor Rabat apunta i ho complementa la secretària accidental 
que en aquests articles l’Ajuntament no té gaire marge de maniobra, doncs es 
tracta dels òrgans establerts a la Llei de Bases de Règim Local i al Reglament 
d’Organització i funcionament de les entitats locals, i que són comuns a tots els 
municipis. Cal tenir en compte si es vol deixar la possibilitat de constituir juntes 
veïnals o de districte, que és l’única figura que a Sant Vicenç no existeix. 
 
La senyora Esther Padilla Enríquez, portaveu del PSC, manifesta que està tot 
regulat per normativa. 
 
El senyor Benito Pérez González, portaveu de Ciutadans, manifesta que li 
sembla bé que es digui que l’Ajuntament “podrà” perquè es deixa oberta la 
possibilitat.  
 
El senyor Francesc Guillem Molins, regidor no adscrit, no té gaire a dir perquè 
està tot regulat. Potser els òrgans no s’adeqüen exactament a les dimensions de 
Sant Vicenç, però res a dir. 
 
Els senyor Miquel Àngel Martínez Camarasa, regidor no adscrit, manifesta que 
la normativa és la que és. Afirma que els consells sectorials s’han emprat amb 
participació ciutadana i recorda que ell va ser nomenat regidor de la zona del 
Baix Poble en la legislatura 1999-2003, que hi havia juntes veïnals. 
 
La secretària apunta que segurament es va fer de manera informal. 
 
El senyor Robert Subiron Olmos, regidor no adscrit, també veu bé que es deixi 
la previsió per poder crear les juntes veïnals.  
 
Per tant, es consensua per part dels assistents deixar la possibilitat que el Ple 
pugui crear Juntes veïnals o de districte, si es considerés necessari, per tant, 
conservar les previsions de l’article 63. 
 



 

El senyor Pérez pregunta si està regulat a la normativa que les Juntes de Govern 
Local siguin secretes. 
 
El senyor Miquel Rovira Mariné, portaveu de la CUP, li respon que a l’article 126 
de la Llei de Bases de Règim Local s’estableix que “5. Las deliberaciones de la 
Junta de Gobierno Local son secretas. A sus sesiones podrán asistir los 
concejales no pertenecientes a la Junta y los titulares de los órganos directivos, 
en ambos supuestos cuando sean convocados expresamente por el Alcalde.” 
 
La secretària accidental apunta que, de forma excepcional, quan la Junta actua 
per delegació del Ple en alguna de les seves competències, la sessió de la Junta 
esdevindria pública. 
 
Un cop repassats els assumptes, es detecta que la regulació de l’elecció de 
l’alcalde es preveu només de forma presencial. S’acorda per part dels assistents 
que es redacti per part de la secretària accidental un apartat de l’article 26 que 
contempli la possibilitat d’elecció de l’alcalde en sessió telemàtica. 
 
La proposta de redacció de l’article 26 és la següent un cop feta l’aportació 
esmentada: 
 

“Article 26. L'elecció de l'Alcalde, el nomenament, la presa de possessió i la 

destitució es regeixen segons la Legislació electoral tenint en compte les regles 

següents: 

 

— En el cas de sessió plenària presencial, la votació serà secreta. Es lliurarà 

als Regidor/es de la Corporació una papereta perquè en ella escriguin el 

nom d'un dels candidats a l'Alcaldia de l'Ajuntament (els quals 

encapçalaran la seva llista). Aquesta papereta es donarà al President de la 

mesa; aquest la introduirà en una urna. 

 

— En el supòsit que el Ple d’elecció de l’Alcalde es celebrés de forma 

telemàtica, el Ple escollirà el sistema de votació, el qual pot ser ordinari, 

nominal o secret, segons els articles 101 i 102 del Reial decret 2568/1986, de 

28 de novembre, pel qual s'aprova el Reglament d'organització, funcionament 

i règim Jurídic de les Entitats locals. Un cop triat el sistema de votació, es 

procedirà en conseqüència de forma telemàtica.  

 

— La Mesa procedirà a l'escrutini de les votacions, comptant el nombre de 

vots que ha tingut cadascun dels candidats/es a l'Alcaldia.  



 

— Es procedirà a la proclamació de l'Alcalde. 

 

Una vegada que s'ha procedit a l'elecció de l'Alcalde, aquest haurà de prendre 

possessió del càrrec, per a això utilitzarà la forma legalment establerta i jurarà o 

prometrà el càrrec davant el Ple de l'Ajuntament.  

 

Si no es trobés present en la sessió de constitució, serà requerit per prendre 

possessió en el termini de quaranta-vuit hores, igualment davant el Ple de la 

Corporació, amb l'advertència de què, cas de no fer-ho sense causa justificada, 

s'estarà al que es disposa en la Legislació electoral per als cas de vacant en l'Alcaldia. 

 

L'Alcalde podrà renunciar al càrrec sense perdre per això la seva condició de 

Regidor/a. La renúncia haurà de fer-se efectiva per escrit davant el Ple de la 

Corporació, que haurà d'adoptar Acord de coneixement dins dels deu dies següents. 

Aquesta vacant es cobriria segons el procediment establert en la Legislació electoral. 

 

Vacant l'Alcaldia per renúncia del seu titular, defunció o Sentència ferma, la 

sessió extraordinària per a l'elecció d'un nou Alcalde se celebrarà, amb els requisits 

establerts en la Legislació electoral, dins dels deu dies següents a l'acceptació de la 

renúncia pel Ple, al moment de l'adopció de la defunció o la notificació de la 

Sentència, segons els casos.” 

  
 
Tercer.- Intervencions regidors/es 
 
S’acorda, per unanimitat, que la propera sessió es celebri el 29 de juny de 2021 
a les 19h i es tractin els articles que van des del 66 fins al 92 de l’esborrany de 
treball del Reglament Orgànic. 

 

Quan no hi ha més assumptes a tractar, el senyor alcalde aixeca la sessió. 

 

El President      La secretària de la comissió 
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ACTA DE LA COMISSIÓ INFORMATIVA DE PER A LA REDACCIÓ DEL 
REGLAMENT ORGÀNIC 

Identificació de la sessió 
ACTA NÚM. 4 
Data: 29/06/2021 
Horari: de  18.00 a 19.32 hores 
Lloc: Sessió telemàtica 
 
Assistents: 
 
President: L’Alcalde, Sr. Víctor Llasera Alsina 
 
Vocals:  
 
Sra. Sònia Miquel Suñé (Junts) 
Sra. Esther Padilla Enríquez (PSC) 
Sr. Sergi Rabat Fajardo (Primàries) 
Sra. Laia Sorribes Valls (ERC) 
Sr. Benito Pérez González (C’s) 
Sra. Maria Villalta Morro (9SV) 
Sr. Francesc Guillem Molins (Regidor no adscrit) 
Sr. Miquel Rovira Mariné (CUP)  
Sr. Miquel Àngel Martínez i Camarasa (Regidor no adscrit) 
Sr. Robert Subiron Olmos (Regidor no adscrit) 
Sr. Cristian Garralaga Alonso (Regidor no adscrit), incorporat a les 18.20 hores. 
 
Assisteix com a convidada la senyora Lydia Gerónimo Guardiola (Junts) 
 
El senyor President obre la sessió per tractar els assumptes inclosos al següent 
 
O R D R E   D E L   D I A 
 
Primer.- Aprovació, si escau, de l’acta de la sessió anterior, de 25 de maig 
de 2021. 
 
Segon.- Estudi, anàlisi i proposta de redacció dels articles 66 fins al 92 de 
l’esborrany de treball del Reglament Orgànic. 
 
Tercer.- Intervencions regidors/es 
 
 
 



 

Primer.- Aprovació, si escau, de l’acta de la sessió anterior, de 25 de maig 
de 2021. 
 
 
Els assistents aproven, per unanimitat, l’acta de la sessió de data 25 de maig 
de 2021. 
 
 
Segon.- Estudi, anàlisi i proposta de redacció dels articles 66 fins al 92 de 
l’esborrany de treball del Reglament Orgànic. 
 
S’inicia el punt de l’ordre del dia fent un repàs per part dels regidors/es de 
l’articulat a estudiar. 
 
El senyor Benito Pérez pregunta sobre l’article 67. Preveu que els plens es 
celebrin com a mínim cada dos mesos. En canvi, el vigent ROM detalla com 
procedir en el cas que caigui en festiu o similar la data. 
 
Des de secretaria es respon que els detalls dels períodes festius i vocacionals 
com la periodicitat s’estableixen en l’aprovació del cartipàs. S’acorda no carregar 
el ROM. 
 
El senyor Miquel Àngel Martínez comenta si es voldria establir que els plens 
fossin mensuals al ROM, com està aprovat al cartipàs. S’acorda incloure aquesta 
modificació. El senyor Pérez no entén per què la seva proposta es considera que 
carrega el ROM i aquesta no. 
 
La senyora Laia Sorribes proposa que el mes de desembre no es consideri 
inhàbil als efectes de celebració de plens ordinaris, com en molts ajuntaments. 
S’acorda deixar la periodicitat dels plens i períodes vocacionals com està aprovat 
al cartipàs. 
 
Sobre l’article 69 el senyor Miquel Àngel Martínez demana que quedi constància, 
tal i com preveu la normativa, que si no es convoca el ple extraordinari peticionat 
per ¼ de membres del Consistori, queda automàticament convocat. 
 
Pel que fa a l’article 72 la senyora Maria Villalta comenta si el terme “compressiu” 
caldria canviar-lo per “comprensiu”. Es verifica l’article 80.2 del ROF que en 
castellà estableix “comprensivo” i per tant, cal modificar el terme “compressiu” 
per comprensiu, tal i com assenyalava la senyora Villalta. 
 
Pel que fa a l’article 75 quan regula el termini d’antelació amb el qual cal 
presentar les Mocions, Propostes d’acord, Preguntes i Interpel·lacions dels 
membres de la Corporació seran presentades per registre d’Entrada, s’acorda 
que caldrà fer-ho amb un mínim d’antelació de tres dies hàbils abans de la 
celebració de la Comissió Informativa de Ple. 



 

 
El senyor Martínez comenta si cal preveure que les sessions telemàtiques 
ordinàries han de tenir precs i preguntes. Des de secretaria se li explica que es 
van adoptar els acords pertinents per poder fer sessions telemàtiques de caràcter 
ordinari i per tant, com totes les sessions ordinàries, han de comptar amb el torn 
de precs i preguntes. 
 
El senyor Francesc Guillem pregunta si regulant aquesta antelació de 
presentació de preguntes per escrit es perd el dret a fer-les verbalment 
directament al ple. Des de secretaria se li respon que no desapareix el dret. No 
obstant, les formulades directament al ple poden ser contestades al moment o 
bé en el ple següent. En canvi les formulades per escrit amb l’antelació suficient, 
s’han de respondre en el ple que toqui. 
 
Pel que fa a l’article 78 la senyora Sònia Miquel apunta que cal afegir la paraula 
presencials a les sessions per clarificar-lo. Així mateix, s’acorda a proposta del 
senyor Miquel Rovira i la senyora Maria Villalta que es pugui canviar la seu de la 
sessió plenària quan es consideri necessari, eliminant la necessitat de la causa 
de força major. 
 
A continuació, es tracta l’article 81 que regula la possibilitat de formular preguntes 
per la ciutadania. S’acorda que l’antelació necessària siguin 48 hores mínim. El 
senyor Sergi Rabat i el senyor Francesc Guillem proposen que el torn de 
preguntes del públic que no forma part del ple es pugui celebrar abans de la 
sessió. El senyor Miquel Rovira proposa que en comptes de posar “una vegada 
aixecada la sessió” es canviï per “ fora de la sessió plenària”. S’acorda afegir les 
modificacions esmentades. 
 
El senyor Pérez qüestiona l’operativitat de les preguntes prèvies al ple si hi ha 
una hora exacta d’inici de la sessió. 
 
El senyor Cristian Garralaga pregunta si es van deixar de fer les preguntes del 
públic. 
 
El senyor Robert Subiron recorda que el públic va deixar de presentar-ne. 
 
La senyora Lydia Gerónimo apunta que sí que es va donar l’ordre de no deixar 
preguntar al públic. 
 
El senyor Subiron aclareix que es va deixar de fer el torn de preguntes 
espontànies però les que es presentessin per escrit, es cursaven, però es van 
deixar de presentar. 
 
En relació amb l’article 82 el senyor Benito Pérez manifesta que la distribució 
dels seients a la Sala de Plens més adequada seria segons els resultats a les 
eleccions, com sempre s’ha fet. S’acorda deixar l’article tal i com està. 



 

La senyora Laia Sorribes apunta que pel que fa a l’article 84 quan fa referència 
al terme “l’endemà passat” pot confondre. La normativa en castellà diu “dos días 
después”, per tant, es canvia el terme per “dos dies després” i que no pugui 
produir confusió. 
 
Pel que fa a l’article 85 la senyora Sorribes comenta que potser no caldria votar 
l’acta anterior i en canvi fer-hi objeccions si escau. Quan no n’hi haguessin es 
podria donar per aprovada. Des de secretaria s’explica que amb el funcionament 
intern de presentar les esmenes prèvies a la celebració del ple, només quedaria 
aprovar l’acta al ple. 
 
Tot seguit, es tracta l’article 89 on es regula el temps d’intervenció dels membres 
del Consistori. Després del debat s’acorda que el temps d’intervenció dels 
portaveus sigui de 2 minuts, afegint que “podran ésser prorrogats, per part del 
President, si la complexitat del tema ho requereix”, tal i com marca el vigent ROM. 
 
Així mateix, s’acorda que no hi hagi un segon torn de paraula, ja que es considera 
suficient amb un torn i una rèplica. 
 
 
Tercer.- Intervencions regidors/es 
 
S’acorda, per unanimitat, que la propera sessió es celebri el 19 de juliol de 2021 
a les 18h i es tractin els articles que van des del 93 al 102 de l’esborrany de 
treball del Reglament Orgànic. 

 

Quan no hi ha més assumptes a tractar, el senyor alcalde aixeca la sessió. 

 

El President      La secretària de la comissió 

 



 

Carrer Sant Antoni, 13 

08394 Sant Vicenç de  Montalt 

Tel. 93 791 05 11 - Fax: 93 791 29 61 

http://www.svmontalt.cat 

ACTA DE LA COMISSIÓ INFORMATIVA DE PER A LA REDACCIÓ DEL 
REGLAMENT ORGÀNIC 

Identificació de la sessió 
ACTA NÚM. 5 
Data: 22/07/2021 
Horari: de  18.00 a 18.30 hores 
Lloc: Sessió telemàtica 
 
Assistents: 
 
President: L’Alcalde, Sr. Víctor Llasera Alsina 
 
Vocals:  
 
Sra. Sònia Miquel Suñé (Junts) 
Sra. Esther Padilla Enríquez (PSC) 
Sr. Sergi Rabat Fajardo (Primàries) 
Sra. Laia Sorribes Valls (ERC) 
Sr. Benito Pérez González (C’s) 
Sra. Maria Villalta Morro (9SV) 
Sr. Francesc Guillem Molins (Regidor no adscrit) 
Sr. Miquel Rovira Mariné (CUP)  
Sr. Miquel Àngel Martínez i Camarasa (Regidor no adscrit) 
Sr. Robert Subiron Olmos (Regidor no adscrit) 
Sr. Cristian Garralaga Alonso (Regidor no adscrit), incorporat a les 18.20 hores. 
 
Assisteix com a convidada la senyora Lydia Gerónimo Guardiola (Junts) 
 
El senyor President obre la sessió per tractar els assumptes inclosos al següent 
 
O R D R E   D E L   D I A 
 
Primer.- Aprovació, si escau, de l’acta de la sessió anterior, de 29 de juny 
de 2021. 
 
Segon.- Estudi, anàlisi i proposta de redacció dels articles 93 fins al 102 de 
l’esborrany de treball del Reglament Orgànic. 
 
Tercer.- Intervencions regidors/es 
 
 
 



 

 
Primer.- Aprovació, si escau, de l’acta de la sessió anterior, de 29 de juny 
de 2021. 
 
 
Els assistents aproven, per unanimitat, l’acta de la sessió de data 29 de juny de 
2021. 
 
 
Segon.- Estudi, anàlisi i proposta de redacció dels articles 93 al 102 de 
l’esborrany de treball del Reglament Orgànic. 
 
S’inicia el punt de l’ordre del dia fent un repàs per part dels regidors/es de 
l’articulat a estudiar. Des de Secretaria s’exposa que fa referència al 
funcionament del plenari de manera presencial, la manera de funcionar de les 
sessions telemàtiques està regulada en un apartat monogràfic que la regulen. 
Per deixar el ROM endreçat es manté la regulació tal i com ho fa la normativa, 
per una banda les sessions presencials i de forma específica, les sessions 
telemàtiques. 
 
El senyor Benito Pérez demana algun aclariment sobre articles perquè a tots els 
assistents els quedin clares les interpretacions, especialment sobre la moció de 
censura. 
 
El senyor Francesc Guillem apunta que no hi ha límits a les peticions de 
compareixences en la mateixa legislatura. No obstant, queda clar que és per a 
assumptes molt extraordinaris. 
 
El senyor Sergi Rabat també vol aclarir les compareixences dels regidors/es, ja 
que sembla que estigui pensat per a ajuntaments més grans o per a les 
compareixences dels membres del govern al Parlament. No obstant, es deixa 
per si les circumstàncies així ho recomanen. 
 
El senyor Miquel Àngel Martínez vol que quedi clar que el sentit del vot ha de ser 
positiu o negatiu, que no votar equival a abstenció. Així es fa constar, tal i com 
es preveu a la normativa vigent. 
També vol sotmetre a la consideració dels companys si cal o no limitar les 
intervencions per al cas de la moció de censura. Tot i que el senyor Pérez també 
ho veu raonable, la resta de membres de la comissió veuen bé la redacció de 
l’esborrany. 
 
 
 
Tercer.- Intervencions regidors/es 
 



 

S’acorda, per unanimitat, que la propera sessió es celebri el 31 d’agost de 2021 
a les 18h i es tractin els articles que van des del 103 a 117 de l’esborrany de 
treball del Reglament Orgànic. 

 

Quan no hi ha més assumptes a tractar, el senyor alcalde aixeca la sessió. 

 

El President      La secretària de la comissió 
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ACTA DE LA COMISSIÓ INFORMATIVA DE PER A LA REDACCIÓ DEL 
REGLAMENT ORGÀNIC 

Identificació de la sessió 
ACTA NÚM. 6 
Data: 31/08/2021 
Horari: de  18.00 a 18.20 hores 
Lloc: Sessió telemàtica 
 
Assistents: 
 
President: L’Alcalde, Sr. Víctor Llasera Alsina 
 
Vocals:  
 
Sra. Sònia Miquel Suñé (Junts) 
Sra. Esther Padilla Enríquez (PSC) 
Sr. Sergi Rabat Fajardo (Primàries) 
Sra. Laia Sorribes Valls (ERC) 
Sr. Benito Pérez González (C’s) 
Sra. Maria Villalta Morro (9SV) 
Sr. Francesc Guillem Molins (Regidor no adscrit) 
Sr. Miquel Rovira Mariné (CUP)  
Sr. Miquel Àngel Martínez i Camarasa (Regidor no adscrit) 
Sr. Robert Subiron Olmos (Regidor no adscrit) 
Sr. Cristian Garralaga Alonso (Regidor no adscrit), incorporat a les 18.20 hores. 
 
Assisteix com a convidada la senyora Lydia Gerónimo Guardiola (Junts) 
 
El senyor President obre la sessió per tractar els assumptes inclosos al següent 
 
O R D R E   D E L   D I A 
 
 
Primer.- APROVACIÓ, SI ESCAU, DE L’ACTA DE LA SESSIÓ ANTERIOR, 
CELEBRADA EN DATA 22 DE JULIOL DE 2021. 
 
Segon.- ESTUDI, ANÀLISI I PROPOSTA DE REDACCIÓ DELS ARTICLES 
103 FINS AL 117 DE L’ESBORRANY DE TREBALL DEL REGLAMENT 
ORGÀNIC. 
 
Tercer.- INTERVENCIONS REGIDORS/ES. 
 



 

Primer.- APROVACIÓ, SI ESCAU, DE L’ACTA DE LA SESSIÓ ANTERIOR, 
CELEBRADA EN DATA 22 DE JULIOL DE 2021. 
 
 
Els assistents aproven, per unanimitat, l’acta de la sessió de data 22 de juliol 
de 2021. 
 
 
Segon.- ESTUDI, ANÀLISI I PROPOSTA DE REDACCIÓ DELS ARTICLES 
103 FINS AL 117 DE L’ESBORRANY DE TREBALL DEL REGLAMENT 
ORGÀNIC. 
 
 
S’inicia el punt de l’ordre del dia fent un repàs de l’articulat a estudiar. Des de 
Secretaria s’exposa que fa referència a la funció de fe pública. 
 
Pel que fa al contingut mínim que ha de contenir una acta de sessió, el senyor 
Miquel Àngel Martínez pregunta si és necessari que consti com a punt a les 
sessions ordinàries els precs i preguntes. 
 
Des de Secretaria se li respon que això queda reflectit als assumptes de l’ordre 
del dia de les sessions ordinàries, que no és el mateix que el contingut mínim de 
les actes, que és el que ha de constar al document, a la plantilla. 
 
Pel que fa a l’obligatorietat o no d’enregistrar en vídeo la sessió, es proposa per 
part de secretaria posar la paraula “podrà”, cosa a la que dona suport el senyor 
Benito Pérez que volia proposar-ho també per si fallen els sistemes abans d’estar 
implantats totalment amb un alt grau de maduresa. 
 
Per tant, els paràgrafs que en fa referència quedarien de la següent manera: 
 

“Article 104. Les intervencions que s'haguessin produït en la sessió plenària 

pels càrrecs públics i funcionaris, PODRAN SER RECOLLIDES en suport videogràfic. 

 

Article 105. De no celebrar-se el Ple per falta d'assistent o un altre motiu, el 

Secretari/ària suplirà l'Acta per una diligència autoritzada amb la seva signatura, en 

la qual consigni la causa i els noms de les persones que no han concorregut a la 

sessió, i el nom dels assistents.  

 

Article 106. L'Acta i l'enregistrament audiovisual de la sessió, SI S’HAGUÉS 

ENREGISTRAT, seran aprovades pel Ple en la sessió immediatament posterior. L'acta 

es transcriurà en el Llibre d'Actes.”  



 

Es detecten algunes errades de traducció que s’esmenen de l’esborrany de 
treball. 
 
Pel que fa al funcionament de la Junta de Govern, els assistents acorden que 
com a mínim les seves sessions es celebrin dos cops al mes, tal i com s’ha vingut 
aprovant històricament a l’acord del cartipàs. 
 
La resta d’articles són una transcripció de la normativa amb poc marge de 
maniobra. 
 
 
Tercer.- Intervencions regidors/es 
 
S’acorda, per unanimitat, que la propera sessió es celebri el 28 de setembre de 
2021 a les 19h i es tractin els articles que van des del 113 a 127 de l’esborrany 
de treball del Reglament Orgànic. 

 

Quan no hi ha més assumptes a tractar, el senyor alcalde aixeca la sessió. 

 

El President      La secretària de la comissió 
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ACTA DE LA COMISSIÓ INFORMATIVA DE PER A LA REDACCIÓ DEL 
REGLAMENT ORGÀNIC 

Identificació de la sessió 
ACTA NÚM. 7 
Data: 28/09/2021 
Horari: de  20.00 a 20.35 hores 
Lloc: Sessió telemàtica 
 
Assistents: 
 
President: L’Alcalde, Sr. Víctor Llasera Alsina 
 
Vocals:  
 
Sra. Sònia Miquel Suñé (Junts) 
Sra. Esther Padilla Enríquez (PSC) 
Sr. Sergi Rabat Fajardo (Primàries) 
Sra. Laia Sorribes Valls (ERC) 
Sr. Benito Pérez González (C’s) 
Sra. Maria Villalta Morro (9SV) 
Sr. Francesc Guillem Molins (Regidor no adscrit) 
Sr. Miquel Rovira Mariné (CUP)  
Sr. Miquel Àngel Martínez i Camarasa (Regidor no adscrit) 
Sr. Robert Subiron Olmos (Regidor no adscrit) 
Sr. Cristian Garralaga Alonso (Regidor no adscrit), incorporat a les 18.20 hores. 
 
Assisteix com a convidada la senyora Lydia Gerónimo Guardiola (Junts) 
 
El senyor President obre la sessió per tractar els assumptes inclosos al següent 
 
O R D R E   D E L   D I A 
 
 
Primer.- APROVACIÓ, SI ESCAU, DE L’ACTA DE LA SESSIÓ ANTERIOR, 
CELEBRADA EN DATA 31 D’AGOST DE 2021. 
 
Segon.- ESTUDI, ANÀLISI I PROPOSTA DE REDACCIÓ DELS ARTICLES 
113 A 127 DE L’ESBORRANY DE TREBALL DEL REGLAMENT ORGÀNIC. 
 
Tercer.- INTERVENCIONS REGIDORS/ES. 
 

 



 

Primer.- APROVACIÓ, SI ESCAU, DE L’ACTA DE LA SESSIÓ ANTERIOR, 
CELEBRADA EN DATA 31 D’AGOST DE 2021. 
 
 
Els assistents aproven, per unanimitat, l’acta de la sessió de data 31 d’agost de 
2021. 
 
 
Segon.- ESTUDI, ANÀLISI I PROPOSTA DE REDACCIÓ DELS ARTICLES 
113 A 127 DE L’ESBORRANY DE TREBALL DEL REGLAMENT ORGÀNIC. 
 
 
S’inicia el punt de l’ordre del dia fent un repàs de l’articulat a estudiar. Des de 
Secretaria s’exposa la normativa d’aplicació. 
 
El senyor Miquel Rovira, portaveu de la CUP, pregunta sobre l’article 123, que fa 
referència a l’acreditació a la seu electrònica dels assistents.  
 
Des de secretaria es respon que cal regular-ho així i amb el nou sistema que 
s’implantarà es donarà la solució adequada per a la seva verificació. 
 
El senyor Benito Pérez, portaveu de Ciutadans, demana que es faci constar al 
contingut mínim de les actes de les sessions registrades telemàticament amb 
sistema de vídeo actes l’opinió sintetitzada dels regidors, tal i com ja va quedar 
regulat a l’article 103.g de l’esborrany de treball del ROM, per facilitar la seva 
posterior consulta als ciutadans. S’acorda incorporar a l’article 126 perquè 
constin en acta “Assumptes que examinin, opinions sintetitzades dels Grups o 
membres de la Corporació que haguessin intervingut en les deliberacions i 
incidències d'aquestes”, com consta a l’article 103.g. 
 
El senyor Francesc Guillem, regidor no adscrit, pregunta si manifestant l’article 
113 que les comissions informatives se celebraran a la Sala de Plens de 
l’Ajuntament, excepte casos de força major, s’entra en contradicció amb el 
regulat en articles anteriors. Es comprova que no, que es va deixar oberta la 
possibilitat d’habilitar altres llocs, sense concretar. 
 
El senyor Miquel Àngel Martínez, regidor no adscrit, ratifica que es va acordar 
deixar-ho obert. 
 
El senyor Guillem també qüestiona per què els assistents han d’estar dins l’estat 
espanyol. També demana, com ja ho va fer quan es va modificar l’anterior ROM 
per poder celebrar sessions telemàtiques, que s’estudiï la possibilitat de fer 
trucades telefòniques en cas de problemes tècnics de connexions, com bé fan al 
Consell Comarcal. 



 

Des de la secretaria municipal es respon que l’obligació de romandre a l’estat 
espanyol és una obligació marcada a la llei i que la possibilitat de la trucada 
telefònica la tornarà a estudiar, per si ja es compta amb pronunciaments judicials 
o algun dictamen recent, tot i que el tema és molt nou i encara no hi ha 
jurisprudència. 
 
 
Tercer.- Intervencions regidors/es 
 
S’acorda, per unanimitat, que la propera sessió es celebri el 26 d’octubre de 
2021 a les 20h i es tractin els articles 128, 129, la disposició derogatòria i la 
disposició final de l’esborrany de treball del Reglament Orgànic, i després es faci 
un repàs final abans de sotmetre’l a la consideració del plenari. 

 

Quan no hi ha més assumptes a tractar, el senyor alcalde aixeca la sessió. 

 

El President      La secretària de la comissió 
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ACTA DE LA COMISSIÓ INFORMATIVA PER A LA REDACCIÓ DEL 
REGLAMENT ORGÀNIC 

Identificació de la sessió 
ACTA NÚM. 8 
Data: 02/11/2021 
Horari: de  20.07 a 20.35 hores 
Lloc: Sessió telemàtica 
 
Assistents: 
 
President: L’Alcalde, Sr. Víctor Llasera Alsina 
 
Vocals:  
 
Sra. Sònia Miquel Suñé (Junts) 
Sra. Esther Padilla Enríquez (PSC) 
Sr. Sergi Rabat Fajardo (Primàries) 
Sra. Laia Sorribes Valls (ERC) 
Sr. Benito Pérez González (C’s) 
Sra. Maria Villalta Morro (9SV) 
Sr. Francesc Guillem Molins (Regidor no adscrit) 
Sr. Miquel Rovira Mariné (CUP)  
Sr. Miquel Àngel Martínez i Camarasa (Regidor no adscrit) 
Sr. Robert Subiron Olmos (Regidor no adscrit) 
Sr. Cristian Garralaga Alonso (Regidor no adscrit) 
 
Assisteix com a convidada la senyora Lydia Gerónimo Guardiola (Junts) 
 
El senyor President obre la sessió per tractar els assumptes inclosos al següent 
 
O R D R E   D E L   D I A 
 
 
Primer.- APROVACIÓ, SI ESCAU, DE L’ACTA DE LA SESSIÓ ANTERIOR, 
CELEBRADA EN DATA 28 DE SETEMBRE DE 2021. 
 
Segon.- ESTUDI, ANÀLISI I PROPOSTA DE REDACCIÓ DELS ARTICLES 
128, 129, DISPOSICIÓ DEROGATÒRIA I DISPOSICIÓ FINAL DE 
L’ESBORRANY DE TREBALL DEL REGLAMENT ORGÀNIC. REPÀS FINAL 
DEL TEXT. 

 



 

Tercer.- INTERVENCIONS REGIDORS/ES. 
 

 
Primer.- APROVACIÓ, SI ESCAU, DE L’ACTA DE LA SESSIÓ ANTERIOR, 
CELEBRADA EN DATA 28 DE SETEMBRE DE 2021. 
 
 
Els assistents aproven, per unanimitat, l’acta de la sessió de data 28 de 
setembre de 2021. 
 
 
Segon.- ESTUDI, ANÀLISI I PROPOSTA DE REDACCIÓ DELS ARTICLES 
128, 129, DISPOSICIÓ DEROGATÒRIA I DISPOSICIÓ FINAL DE 
L’ESBORRANY DE TREBALL DEL REGLAMENT ORGÀNIC. REPÀS FINAL 
DEL TEXT. 

El senyor Francesc Guillem pren la paraula per fer una reflexió. Gairebé no s’ha 
pogut intervenir en la redacció del text i en allò que sí, com és el límit a la 
intervenció dels regidors en el debat del ple, sembla que s’ha limitat. Demana 
que es revisi la possibilitat d’intervenir per al·lusions i el temps de les 
intervencions. 
 
La secretària revisa el text i es comprova que sí es van preveure les intervencions 
per al·lusions i que el temps de dos minuts podia ser ampliat per part de la 
presidència en el cas que el tema sigui prou complex per justificar-ho. 
 
El senyor Miquel Àngel Martínez comenta que es podria preveure al ROM un 
temps màxim de resposta als vilatans que fan peticions. 
 
La secretària li respon que en el ROM es regula el funcionament dels òrgans 
municipals i que no es pot regular el que demana, que a més, varia en funció del 
tràmit del que es tracti i de la normativa que el reguli. 
 
El senyor Benito Pérez també vol deixar de manifest que ell troba els dos minuts 
molt justos en funció si el tema és complex i que ja ho va dir en el seu moment, 
com també ho comenta el senyor Martínez. 
 

 
Tercer.- INTERVENCIONS REGIDORS/ES. 
 



 

Es dona per conclosa l’activitat d’aquesta comissió, en tant que el text que cal 
sotmetre a la consideració del plenari es dona per finalitzat i consensuat. 
 

Quan no hi ha més assumptes a tractar, el senyor alcalde aixeca la sessió. 

 

El President      La secretària de la comissió 


